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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

 

Protokół nr LXV/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

  
Posiedzenie w dniu 27 lutego 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:33 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Jacek Urbański, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia Ludmiła Lisowska. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów, Dyrektor Gminnego 

Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska, Dyrektor Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Barbara Starzyk, naczelnik Gminnego Centrum Reagowania i Porządku 

Publicznego Mirosław Banaś, naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Kierownik 

Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak. 
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b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu styczniu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Ludmiła Lisowska poddała pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu styczniu:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu styczniu: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskiej i Porządku Publicznego Jacek Urbański 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu styczniu:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu styczniu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2. Zaopiniowanie informacji nt. działalności rzeczowej i finansowej Środowiskowego Domu 

Samopomocy za 2023 rok. (druk nr 1516) 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy  Tadeusz Piątkowski omówił informacje 

zawarte w druku. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poprosił o omówienie tematu, który pojawił się w przestrzeni 

publicznej w ostatnim czasie.  

Dyrektor ŚDS Tadeusz Piątkowski oznajmił, że w ostatnim czasie wśród pracowników 

niepokój wzbudziła informacja, która pojawiła się w prasie, że w najbliższym czasie u Ojców 

Bonifratrów powstanie kolejny Środowiskowy Dom Samopomocy. Podobno nikt  nie badał 

potrzeby utworzenia takiej placówki. Dyrektor wyraził swoje obawy. Oznajmił, że powstanie 

kolejnej placówki nie pomoże w funkcjonowaniu tej, w której i tak trudno jest zapełnić 

wszystkie miejsca. 

W dyskusji dotyczącej pogłosek udział wziął radny Jacek Urbański. Wyraził zdanie, że 

najlepszym rozwiązanie jest spotkanie z ojcem przeorem i przedyskutowanie sprawy. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień wyraziła podziw dla pracy wykonywanej przez 

Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy na rzecz uczestników.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie informacji nt. działalności rzeczowej i finansowej Środowiskowego Domu 

Samopomocy za 2023 rok. (druk nr 1516) kolejno przez: 

Komisję Oświat, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za 

rok 2023 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 1517) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa 

Pawlinów.  

Słowa uznania w stronę pracy Ośrodka skierowała Przewodnicząca Komisji Oświaty 

Ludmiła Lisowska. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 

2023 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 1517) kolejno 

przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Zaopiniowanie Informacji z działalności rzeczowej i finansowej Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1518) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania Maria Strońska. 
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Między Dyrektor GZOiW i Przewodniczącą Komisji Oświaty wywiązała się rozmowa na 

temat  zmian demograficznych oraz zmniejszeniu dzietności, co niesie za sobą ryzyko, że w 

przyszłości może być problem z zapełnieniem oddziałów w poszczególnych szkołach. 

Kolejnym tematem poruszonym przez Przewodniczącą był temat stołówek, dostępności 

smacznych, wartościowych i opracowane zgodnie z zasadami dietetyki posiłków. 

Po zakończonej rozmowie przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Informacji z działalności rzeczowej i finansowej Gminnego Zarządu Oświaty i 

Wychowania w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1518) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności rzeczowo - finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1519) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Barbara Starzyk. 

Słowa uznania względem pracy dyrektor i całego schroniska wyraziła radna Zofia Zeprzałka 

– Krzemień. Poruszyła temat praktyk zawodowych dla uczniów Specjalnego Ośrodka 

Szkolno – Wychowawczego w zawodzie hotelarza. Poprosiła o dodatkowe informacje w 

temacie. 

Dyrektor Barbara Starzyk rozwinęła temat praktyk. Przedstawiła zakres czynności, który 

wykonywany jest przez praktykantów. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiłą Lisowska wyraziła zdanie, że działania promocyjne w 

pozyskiwaniu nowych odwiedzających są bardzo widoczne, co zasługuje na pochwałę. 

Po zakończonej rozmowie zaopiniowanie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głos zabrał naczelnik Gminnego Centrum Reagowania i Porządku Publicznego 

Mirosław Banaś. Wyraził zdanie, że nie wyobraża sobie na dzień dzisiejszy funkcjonowania 

gminy na wielu aspektach bez Szkolnego Schroniska Młodzieżowego. Pochwalił współpracę 

z Panią Dyrektor zwłaszcza na początku wojny oraz w sytuacjach kryzysowych, 
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nieplanowanych. Dyrektor zawsze znajdzie rozwiązanie i miejsce, aby przenocować osoby 

potrzebujące.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności rzeczowo - finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku za rok 2023 (druk nr 1519) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:   

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXIX sesji Rady Miejskiej:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.   

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 1520) 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że przed sesją wprowadzona będzie autopoprawka do 

projektu uchwały w związku z planowaną podwyżką.  

W dyskusji nad zmianami w budżecie udział wzięli: 

-randa Zofia Zeprzałka – Krzemień, która poruszyła zapis pkt. 6  uzasadnienia „Dokonuje 

się zwiększenia dochodów w dziale 853 w § 2180 o kwotę 40.800,00zł ze środków Funduszu 

COVID-19. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 853 rozdziale 85395 o 

kwotę 40.800,00zł z przeznaczeniem na zadanie „Dodatek gazowy”. : 

- Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Jacek Urbański poprosił o wyjaśnienie 

pkt.  „Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 

220.000,00zł na zapłatę za dokumentację projektową w zadaniu pn. „Budowa drogi ul. 

Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka”.” 

Wyjaśnień udzielił naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek. 

Po zakończonej rozmowie zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 1520) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 1521) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 1521) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1522) 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska z ubolewaniem stwierdziła, że droga w 

Szybowicach została ujęta tylko w części, natomiast kanalizowanie dotyczy całej 

miejscowości. Wyraziła również danie, że ciężar kanalizowania pozostałej części gminy na 

swoje barki bezpośrednio powinno wziąć gmina, a nie ZWiK, który jak widać nie jest w 

stanie udźwignąć kredytów, które musi zaciągać.  
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1522) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty z zakresu gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy 

Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości 

służebnością gruntową (druk nr 1523) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości 

służebnością gruntową (druk nr 1523) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

gruntową (druk nr 1524) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową 

(druk nr 1524) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego 

(druk nr 1525) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego (druk nr 

1525) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

oraz udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej na rzecz Wspólnoty 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 1526) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

oraz udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej na rzecz Wspólnoty 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 1526) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1527) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1527) 

kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1528) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1528) 

kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1529) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1529) 

kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Prudnik (druk nr 1530) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka – Kaszoid. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Prudnik (druk nr 1530) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2024 roku 

(druk nr 1531) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2024 roku 

(druk nr 1531) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, 

udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków (druk nr 1532) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, 

udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków (druk nr 1532) kolejno przez: 

Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaka ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk 

nr 1533) 

Projekt uchwały omówił naczelnik Gminnego Centrum Reagowania i Porządku 

Publicznego Mirosław Banaś. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk nr 

1533) kolejno przez: 
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Komisje Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

7. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Jacek Urbański przedstawił pismo 

skierowane do Rady Miejskiej dotyczące podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia pomnika 

przyrody. Na sesji listopadowej projekt w w/w sprawie został odrzucony z powodu braku 

akceptacji imienia Harry. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak wyjaśnił, że nawet jeśli 

pomnik przyrody zostanie ustanowiony bez nadania mu imienia konieczne jest wysłanie 

projektu uchwały do zaopiniowania przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska oznajmiła, że głos w sprawie zająć chciał 

radny Marcin Domino, niestety musiał szybciej wyjść. Zapytała czy decyzję należy podjąć już 

teraz? 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański wyraził zdanie, że najważniejszy jest fakt, że 

Komisja zapoznała się z pismem, a przed kolejną sesją zostanie przedstawiony projekt 

uchwały.  

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że dobrze byłoby, aby Przewodnicząca Rady 

przekazała stanowisko całej Rady, wówczas będzie można podjąć uchwałę bez nazwy. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański powiedział, że jeżeli ktoś ma jakieś propozycje 

do prosi składać je do Naczelnika, a jeśli propozycje takie się nie pojawią to pod obrady trafi 

projekt uchwały w wersji bezimiennej. 

Członkowie Komisji zaakceptowali tą propozycję.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Ludmiła Lisowska  

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl    


